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Protokół Nr ORN.0002.7.2015 

IX Sesji Rady Miejskiej w Olecku odbytej w dniu 28 sierpnia 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie  13:00 

              zakończono o godzinie   15.15 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący  Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor  Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu Oleckiego  

– Kazimierza Iwanowskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Olecku – Jana Mroza, Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Rafała Klauzę, 

kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad i zarządów osiedli  

oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

17 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów  

oraz przewodniczących rad i zarządów osiedli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji oraz prezentacja Oleckiej Rady Młodzieżowej na temat 

imprez kulturalnych. 

4. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru ławników, 

b) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej 

oraz domu pomocy społecznej, 

c) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

d) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych w szkołach 

i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych przez Gminę 

Olecko, 
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e) zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 2005 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy, 

f) pozbawienia kategorii drogi gminnej, 

g) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności  

w Olecku, 

h) zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja  

2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2015-2024, 

j) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 

k) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację przebudowy 

dróg. 

8. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej i przeniesienie przedmiotowego projektu uchwały na sesję wrześniową. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym,  

każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 19 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem wniosku w sprawie 

zmiany porządku obrad głosowało 16 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada przyjęła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku obrad 

w pkt 7 podpunktu c) o treści „określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej”. 

 

Innych uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 Nr ORN.0050.111.2015 z dnia 8 lipca 2015 r. w sprawie podania do wiadomości 

publicznej wykazu tablic informacyjnych, przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 

urzędowych obwieszczeń związanych z przeprowadzeniem referendum i plakatów 

podmiotów uprawnionych do udziału w kampanii referendalnej w referendum 

ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 r., 

 Nr ORN.0050.112.2015 z dnia 14 lipca 2015 r. w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli 



 3 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

 Nr ORN.0050.113.2015 z dnia 14 lipca 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia przewodniczącego oraz ekspertów powołanych w skład komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień awansu nauczyciela 

mianowanego, 

 Nr ORN.0050.114.2015 z dnia 15 lipca 2015 r. w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko, 

 Nr ORN.0050.115.2015 z dnia 16 lipca 2015 r. w sprawie ustanowienia odpłatnych 

służebności przesyłu na nieruchomościach położonych na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.116.2015 z dnia 21 lipca 2015 r. w sprawie ustalenia treści 

obwieszczenia dotyczącego podania do wiadomości publicznej informacji o numerach 

i granicach obwodów głosowania oraz siedzibach obwodowych komisji do spraw 

referendum, w tym o lokalach obwodowych komisji do spraw referendum 

dostosowanych do potrzeb osób niepełnosprawnych uprawnionych do udziału  

w referendum, a także o możliwości głosowania korespondencyjnego i przez 

pełnomocnika w ogólnokrajowym referendum, zarządzonym na dzień 6 września 

2015 r., 

 Nr ORN.0050.117.2015 z dnia 21 lipca 2015 r. w sprawie ustalenia terminu składania 

wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników  

i materiałów edukacyjnych, 

 Nr ORN.0050.118.2015 z dnia 21 lipca 2015 r. w sprawie ustanowienia służebności 

przesyłu na nieruchomościach położonych na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.119.2015 z dnia 28 lipca 2015 r. w sprawie likwidacji dróg 

wewnętrznych stanowiących własność gminy Olecko położonych w obrębie Babki 

Oleckie oraz Dąbrowskie Kolonia, 

 Nr ORN.0050.120.2015 z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie powołania członków 

Oleckiej Rady Seniorów, 

 Nr ORN.0050.121.2015 z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Gminy Olecko za II kwartał 2015 r., 

oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych, 

 Nr ORN.0050.122.2015 z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie zmiany Zarządzenia  

Nr ORN.0050.107.2015 Burmistrza Olecka z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 

Olecko do roku 2025”, 

 Nr ORN.0050.123.2015 z dnia 31 lipca 2015 r. w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2015 rok, 

 Nr ORN.0050.124.2015 z dnia 4 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Judzikach, 

 Nr ORN.0050.125.2015 z dnia 4 sierpnia 2015 r. zmieniające Zarządzenie  

Nr ORN.0050.114.2015 Burmistrza Olecka z dnia 15 lipca 2015 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych  

na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.126.2015 z dnia 6 sierpnia 2015 r. w sprawie odwołania Pana Andrzeja 

Malinowskiego ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół w Judzikach, 

 Nr ORN.0050.127.2015 z dnia 11 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania Obwodowych 

Komisji do spraw Referendum, 

 Nr ORN.0050.128.2015 z dnia 11 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania operatorów 

informatycznej obsługi Obwodowych Komisji do spraw Referendum w referendum 

ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6 września 2015 r., 
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 Nr ORN.0050.129.2015 z dnia 11 sierpnia 2015 r. w sprawie zwołania zebrania 

wyborczego Sołectwa Łęgowo, 

 Nr ORN.0050.130.2015 z dnia 12 sierpnia 2015 r. w sprawie przyjęcia informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko za I półrocze 2015 roku, informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury, 

 Nr ORN.0050.131.2015 z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie opracowania materiałów 

planistycznych do budżetu Gminy Olecko na 2016 rok, 

 Nr ORN.0050.132.2015 z dnia 19 sierpnia 2015 r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności Zebrania Wiejskiego Sołectwa Łęgowo odbytego w dniu 10 sierpnia 

2015 r. w części dotyczącej odwołania Sołtysa, odwołania Zebrania Wyborczego 

Sołectwa Łęgowo zwołanego Zarządzeniem Nr ORN.0050.129.2015 z dnia  

11 sierpnia 2015 r. oraz wygaśnięcia członkostwa w Radzie Sołeckiej trzech 

członków, 

 Nr ORN.0050.133.2015 z dnia 21 sierpnia 2015 r. w sprawie wytycznych  

do sporządzenia projektu uchwały budżetowej Gminy Olecko na 2016 rok i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2024, 

 Nr ORN.0050.134.2015 z dnia 25 sierpnia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Judzikach, 

 Nr ORN.0050.135.2015 z dnia 25 sierpnia 2015 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół w Judzikach, 

 Nr ORN.0050.136.2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie podania do wiadomości 

publicznej wykazu tablic informacyjnych, przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 

urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

zarządzonych na dzień 25 października 2015 r., 

 Nr ORN.0050.137.2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania Obwodowych Komisji do spraw Referendum, 

 Nr ORN.0050.138.2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania operatorów informatycznej obsługi Obwodowych Komisji do spraw 

Referendum w referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6 września  

2015 r. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, przedstawił Radzie Miejskiej i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu gminy, informację  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, o projektach, programach, zadaniach 

wieloletnich, oraz o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury za I półrocze 2015 r. Na roczne planowane dochody w wysokości 76.639.451 zł  

wpłynęły środki w wysokości 41.790.874 zł, czyli w 54,5 %. Z tego dotacje z budżetu 

państwa zrealizowano w 60,3 %, subwencje ogólne w 58,5 %, dochody własne w 50,8 %, 

a dotacje ze źródeł zagranicznych 56,7 %. W ramach dochodów własnych, dochody  

ze sprzedaży majątku wykonano tylko w 12,9 % (na planowane 2.465.103 zł wpłynęło 

317.511 zł) co jest spowodowane niskim zainteresowaniem sprzedawanymi w drodze 

przetargów nieruchomościami. Na mocy podjętych uchwał Rady Miejskiej udzielono ulg  

i zwolnień na kwotę 175.138 zł, natomiast skutek obniżenia górnych stawek podatków  

za analizowany okres to kwota 658.639 zł, oraz udzielono umorzeń na kwotę 5.547,40 zł. 

Na planowane wydatki 73.784.619 zł wydano 38.415.503 zł, czyli 52,1 %. Wykonanie 

budżetu w I półroczu wskazuje na nadwyżkę w kwocie 3.375.371 zł, przy planowanej 

2.854.832 zł. Stan zadłużenia gminy na 30 czerwca 2015 r. wynosi 30.667.600 zł,  

co stanowi 40 % planowanych dochodów i przedstawia się następująco: 
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- kredyty długoterminowe – 7.367.600 zł,   

- wyemitowane obligacje komunalne – 23.300.000 zł.  

Informacja szczegółowa z wykonania budżetu znajduje się w biurze Rady Miejskiej  

i na stronach BIP Urzędu Miejskiego. 

 

 Do 15 września mieszkańcy gminy, kluby radnych, radni, komisje Rady Miejskiej,  

rady jednostek pomocniczych, organizacje pozarządowe i inne podmioty mogą składać wnioski 

do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok. Wzór wniosku dostępny jest w Urzędzie Miejskim 

i na stronie internetowej Urzędu. 

 

 W sierpniu – do poniedziałku włącznie – producenci rolni mogą składać wnioski  

o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego  

do produkcji rolnej. Do wniosku dołącza się faktury VAT na zakup oleju napędowego  

za okres od 1 lutego  do 31 lipca 2015 r. 

 Przypomniał, że 15-go września mija termin zapłaty trzeciej raty podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości oraz drugiej raty podatku od środków transportowych. 

 

 Ogłoszono:    

 rokowania na sprzedaż kompleksu 28 działek pod zabudowę garażową na Osiedlu  

Siejnik I w Olecku o łącznej powierzchni 0,0588 ha wraz z udziałem w drogach 

dojazdowych w wysokości  28/67 części nieruchomości o powierzchni 0,2195 ha. 

Rokowania zostaną przeprowadzone w dniu 15 września 2015 r. 

 czwarty przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych odpowiednio  

o powierzchni 0,0962 ha i 0,0683 ha,  przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną  wraz z udziałami  w ½ części drogi dojazdowej o powierzchni  

0,0244 ha, położonych w Olecku na zapleczu ulicy Żeromskiego. Przetarg  zostanie 

przeprowadzony w dniu 15 września 2015 r. 

 Rozstrzygnięto przetargi: na sprzedaż dwóch nieruchomości rolnych położonych  

w obrębie Kijewo. Nieruchomości zostaną sprzedane odpowiednio – działka  

o powierzchni 0,1358 ha za cenę 2.868,00 zł i działka o powierzchni 0,3841 za cenę 

7.618,00 zł. 

 

 Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną  

na Osiedlu Siejnik II,  

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej pod zabudowę garażową przy Alejach 

Lipowych w Olecku,  

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 

przy ul. Dąbrowskiej w Olecku,  

 na sprzedaż najemcy lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. Kolejowej 28  

w Olecku, 

 na ustanowienie służebności przesyłu w związku z budową linii 400 kV i przebudową 

linii kablowej SN 15 kV na zapleczu ulicy Kolejowej,  

 na ustanowienie służebności drogowej, zapewniającej dostęp do drogi publicznej   

dla nieruchomości położonej  na zapleczu ulicy Zamkowej, 

 na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Gąskach  

na powiększenie nieruchomości sąsiedniej, 

 na sprzedaż dwóch nieruchomości rolnych w obrębie Kijewo. 
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 Właścicielom nieruchomości przy ulicy Zamostowej ustalono opłatę planistyczną  

w wysokości 5.268,60 zł w  związku  ze sprzedażą nieruchomości przed upływem 5 lat  

od dnia,  w którym zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stała  się 

obowiązująca.  

 Ustalono opłatę adiacencką w wysokości 1.147,50 zł w związku z podziałem 

nieruchomości w Gąskach. 

 Przystąpiono do procesu aktualizacji opłat rocznych z tytułu użytkowania wieczystego  

nieruchomości przeznaczonych na cele zabudowy usługowej, pozostających  

w użytkowaniu wieczystym osób fizycznych. Obecnie rzeczoznawca majątkowy określa 

wartości tych nieruchomości, a w sytuacji wykazania wzrostu wartości, obowiązujące 

dotychczas opłaty roczne z tytułu użytkowania wieczystego będą sukcesywnie 

wypowiadane.  Przypomniał, że w roku 2013 zaktualizowano opłaty roczne użytkownikom 

wieczystym nieruchomości wykorzystywanych na cele garażowe, a w 2014 r. 

zaktualizowano opłaty roczne w stosunku do nieruchomości wykorzystywanych na różne 

cele przez osoby prawne. 

 Dożynki gminne 2015 r. planowane były na 6 września 2015 r. W związku z tym,  

że na ten dzień została wyznaczona data referendum ogólnokrajowego zmieniono datę 

organizacji dożynek na 20 września 2015 r. Już dzisiaj wszystkich zapraszał  

do wzięcia udziału, a szczególną prośbę kieruję do sołtysów o przygotowanie stoisk 

promocyjnych, wieńców dożynkowych oraz o włączenie się w przygotowanie procesji 

darów podczas Mszy Św. Pierwsze zgłoszenia już są, za co bardzo serdecznie dziękował. 

Uroczystości dożynkowe rozpocznie Msza Św. w kościele p.w. NMP Królowej Polski.  

Następnie korowód dożynkowy przejdzie wokół Placu Wolności na centralny plac, gdzie 

rozpocznie się festyn dożynkowy. Tradycyjnie w programie przewidziano agape, 

odznaczenia rolnicze, koncert Orkiestry Miejskiej, występy zespołów ludowych  

i rozrywkowych. Na placu będzie możliwość degustacji potraw regionalnych, 

przygotowane będą stoiska promocyjne firm działających w obszarze rolnictwa. 

Zaplanowane są również konkursy dożynkowe.  

 W kwietniu 2015 r. przekazywał informację pisemną do wszystkich sołectw dotyczącą 

zasad postępowania w przypadku wystąpienia szkód w uprawach rolnych, zwierzętach 

gospodarskich i środkach trwałych wykorzystywanych do produkcji rolnej 

spowodowanych niekorzystnymi zjawiskami atmosferycznymi. W przypadku suszy 

uruchomienie prac Komisji przez Wojewodę następuje wyłącznie w oparciu o wyniki 

monitoringu suszy rolniczej, które publikowane są na stronie internetowej Instytutu 

Uprawy Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach. W lipcu br. podana była informacja  

o wystąpieniu suszy w uprawach zbóż jarych na terenie naszej Gminy. Do tut. Urzędu 

złożono 15 wniosków, z których  3  zostały odrzucone, gdyż w gospodarstwie nie było 

upraw zbóż jarych. Komisja dokonała oszacowania strat suszowych na powierzchni  

210,79 ha. Jednak skutki suszy pogłębiają się z dnia na dzień. Ostatnie wyniki monitoringu 

suszy wskazują na niekorzystny bilans wodny dla ziemniaków, roślin strączkowych   

i krzewów owocowych. Ponadto Wojewoda Warmińsko-Mazurski pismem z dnia  

24 sierpnia br. poinformował, że komisje będą mogły szacować straty również w uprawie 

kukurydzy na kiszonkę i trwałych użytkach zielonych.  Pracownicy Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami poinformowali już wszystkich sołtysów telefonicznie  

o możliwości składania przez rolników wniosków o oszacowanie szkód w gospodarstwach 

rolnych. Informacja pisemna do sołectw też została przekazana w dniu dzisiejszym. 

Wniosek do Wojewody W-M o uruchomienie prac Komisji szacującej szkody  

w gospodarstwach został już złożony wraz z zestawieniem pierwszych wniosków  

o oszacowanie szkód. Ten wniosek będzie sukcesywnie uzupełniany w miarę napływu 

kolejnych zgłoszeń. Prosił zatem o pilne składanie wniosków, co też ułatwi planowanie 

pracy Komisji szacującej straty suszowe. 
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 Zakończono prace związane z przebudową dachu budynku komunalnego Młynowa 5,  

po pożarze. Koszt zadania wyniósł 76.757 zł. 

 Wykonano zagospodarowanie terenu posesji Al. Lipowe 2, 4. Koszt zadania wyniósł  

12.000 zł. 

 Zakończono prace związane z wykonaniem nawierzchni z kostki betonowej  

na powierzchni 360 m
2 

na zapleczu ul. Zamkowej, droga wewnętrzna dz. 435/45.  

Koszt zadania wyniósł 20.000 zł.  

 

 Zadania zakończone: 

 Partnerstwo na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego Litwy, Polski i Rosji  

– IV Etap – termin zakończenia projektu - 30 czerwca 2015 r. 

Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowościach Doliwy i Kijewo oraz zaprojektowanie   

i budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Olecko.  

 Budowa ulicy Dębowej w Olecku – projekt.  

 Przebudowa drogi na zapleczu ul. Kolejowej – Os. Zielone w Olecku.   

Wartość zadania brutto – 122 208,50 PLN. 

 Koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega  

w mieście. 

Termin wykonania zamówienia - 20 sierpnia 2015 r. 

 Przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach - projekt.  

 Remont długiego mostu na rzece Lega (kładka dla pieszych) w Olecku.  

Wartość zamówienia brutto – 295 155,08 PLN.  

 Budowa chodnika przy ul. Kasprowicza. 

Wartość zamówienia brutto – 5.900,00 PLN. 

 Zagospodarowanie terenu przy budynkach mieszkalnych Ślepie 10, 11, 12 – Fundusz 

Sołecki. 

 Budowa ogrodzenia boiska sportowego w Lenartach  – Fundusz Sołecki 

Koszt zamówienia brutto:  7.500,00 PLN.   

Zakres robót: 

- częściowe ogrodzenie boiska sportowego o dł. 125m i wys. 1,75m. 

 Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. Kościuszki 10-12. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 Budowa ulicy Chopina w Olecku. 

 Budowa przepustu na rowie melioracyjnym w Jaśkach gm. Olecko.  

 Budowa oświetlenia i odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego   

w  Olecku. 

Wybrano najkorzystniejszą ofertę:  

Konsorcjum: 

Lider: „MASZ-BUD KUDYK” ul. Przemysłowa 3, 11-500 Gołdap  

Partner: „Biłas i Synowie” Mirosław Biłas, Al. 1 Maja 25, 11-500 Giżycko  

Wartość usługi brutto – 81.694,56 PLN. 

 Budowa ul. Syrokomli  w  Olecku. 

Budowa części ul. Syrokomli w Olecku (na odcinku W8-W7-W6) – etap II. 

 Budowa oświetlenia w Rosochackich (Fundusz Sołecki).  

 Budowa oświetlenia Biała Olecka.  

Termin wykonania zadania – 15 października 2015 r. 

 Przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury i Szymanowskiego – projekt.  

 Budowa budynku socjalnego – projekt budowlany.  

 Przebudowa targowicy miejskiej – projekt budowlany.  

Wykonawca usługi: wszczęto procedurę udzielenia zamówienia publicznego w formie 

zaproszenia do złożenia ofert na dzień 3 września 2015 r.  
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 Przebudowa altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku. 

 Budowa drogi dojazdowej przy ul. Jeziornej. 

 Projekt linii oświetleniowej ul. Sembrzyckiego. 

 Zagospodarowanie terenu na zapleczu ulicy Kolejowej 29 – 31. 

Termin wykonania zamówienia (odbioru) – wrzesień 2015 r.  

 Przebudowa drogi Szczecinki –Borawskie. 

Termin realizacji: 15 września 2015 r. 

 Koncepcja budowy ścieżek rowerowych na terenie gminy Olecko. 

Wykonawca: Biuro Architektoniczno-Budowlane PRO-ARCH-2 Sp. z o.o.  Czechowice 

Dziedzice.  

Termin wykonania zamówienia - 11 grudnia 2015 r. 

 Budowa przydomowej oczyszczalni ścieków i instalacji wodno-kanalizacyjnej  

w Dąbrowskich 5. 

Wybrano najkorzystniejszą ofertę:  

Przedsiębiorstwo Hydrauliczno Usługowe „EKO-Partner”, Leszek Wądołowski,  

Termin wykonania zamówienia ( odbioru) – 30 września 2015 r. 

Wartość wykonania zamówienia brutto - 41.219,12 zł. 

 Zagospodarowanie terenu przy ul. Sokolej. 

Przygotowanie inwestycji do realizacji. 

 Budowa boiska wielofunkcyjnego FS Ślepie. 

Wykonano niwelację terenu. Zakupiono bramki. 

 

 Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 2025. Od 29 czerwca  

do 14 sierpnia br. trwały konsultacje społeczne projektu „ Strategii Rozwoju Miasta  

i Gminy Olecko do roku 2025”. Spotkania konsultacyjne odbyły się w dniach 14 lipca  

i 11 sierpnia br. Uwagi złożone do projektu Strategii zostały przekazane wykonawcy 

Strategii tj. firmie GEOPROFIT z Warszawy. Jednocześnie informuję, iż Regionalny 

Dyrektor Ochrony Środowiska stwierdził konieczność sporządzenia Strategicznej Oceny 

Odziaływania na Środowisko, która została zlecona firmie zewnętrznej. Wobec 

powyższego termin sporządzenia Strategii zostanie przedłużony. 

 

 Zarządzeniem Burmistrza Nr ORN.0050.120.2015 z dnia 30 lipca 2015 r. powołani zostali 

członkowie Oleckiej Rady Seniorów. Do pracy w ORS zgłosiło się 13 kandydatów, w tym 

5 osób zgłoszonych przez organizacje pozarządowe i 8 osób zgłoszonych przez 

przedstawicieli osób starszych. W dniu 19 sierpnia 2015 r. odbyło się inauguracyjne 

posiedzenie ORS. W wyniku tajnego głosowania Przewodniczącym Rady został Pan 

Witold Jonczys, Z-cą Przewodniczącego została Pani Maria Magdalena Andrejczyk, 

natomiast Sekretarzem Pani Cecylia Maria Romanowska.  

 W związku z referendum zarządzonym na 6 września 2015 r. przygotowywany jest spis 

wyborców. Osoba uprawniona do udziału w referendum, która zamierza zmienić miejsce 

pobytu przed dniem referendum, może otrzymać zaświadczenie o prawie do głosowania.  

Z zaświadczeniem takim można głosować w dowolnym obwodzie głosowania w kraju  

i za granicą. Wniosek o wydanie zaświadczenia składa się w Urzędzie Miejskim najpóźniej 

do dnia 4 września 2015 r. 

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku w miesiącu sierpniu zapewnił bezpłatny 

wypoczynek dla 41 dzieci i młodzieży z terenu miasta i gminy Olecko. Były one 

uczestnikami kolonii letniej w Jastrzębiej Górze i Gdyni. Oprócz tego finansowano pobyt 

dzieci na półkoloniach realizowanych przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, ZHP, MOSiR 

oraz obóz zorganizowany przez TPD. 
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 W związku z przejściem na emeryturę Pani Inez Castellaz-Styczyńskiej od dnia 1 lipca 

2015 r. funkcję kierownika Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności 

Gospodarczej pełni Pani Ewa Zalewska-Drozd.  

 W dniu 28 lipca 2015 r. wpłynął wniosek Rady Sołeckiej Sołectwa Łęgowo  

w sprawie odwołania sołtysa. W toku postępowania unieważniono Zebranie Wiejskie 

Sołectwa Łęgowo odbyte w dniu 10 sierpnia 2015 r. w części dotyczącej odwołania 

Sołtysa, z powodu braku wystarczającej liczby mieszkańców uprawnionych  

do udziału w zebraniu. Na powyższym zebraniu rezygnację z pełnionej funkcji złożyło  

3 członków Rady Sołeckiej, pozostałych 3 członków nadal pełni swoją funkcję. 

 W lipcu br. sołtysi sołectw otrzymali informacje o wysokości środków przypadających 

danemu sołectwu na 2016 r. w ramach funduszu sołeckiego. Przypomniał,  

iż 30 września br. upływa termin składania wniosków o realizację przedsięwzięć. Prosił, 

aby zakresy zadań i szacunkowe koszty konsultować z pracownikami odpowiednich 

wydziałów merytorycznych. 

 W dniu 30 sierpnia br. (niedziela) o godz. 21.30 na centralnym placu w mieście zostanie 

wyświetlony ostatni film kończący tegoroczny cykl seansów filmowych w ramach 

Plenerowego Kina Letniego pt.: „Królowie lata”. 

 

 Trwają przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2015/2016. 26 sierpnia 

odbyło się spotkanie dyrektorów przedszkola oraz dyrektorów ROK i MOSiR, dotyczące 

organizacji nowego roku szkolnego. Gminna inauguracja roku szkolnego odbędzie się  

1 września 2015 r. o godz. 11.00 w Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku.  

 W nowym roku szkolnym w gminnych: 

-  szkołach podstawowych i gimnazjach uczyć się będzie 2 263 uczniów (w 77 oddziałach  

w szkołach podstawowych i 34 oddziałach gimnazjalnych - nastąpił wzrost o 7 oddziałów  

w stosunku do roku poprzedniego). W liczbie tej funkcjonować będzie 8 klas sportowych  

(4 w SP 1,  3 w SP3, 1 w Gimnazjum Nr 2); 5 klas terapeutycznych (3 w Gimnazjum Nr 2,  

1 w SP Gąski, 1 w Gimnazjum w Kijewie) oraz 8 oddziałów integracyjnych w ZS w Olecku, 

-  do 10 oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych uczęszczać będzie 202 

dzieci (występuje spadek o 2 oddziały w stosunku do roku poprzedniego). 

- 62 dzieci będzie pobierało edukację przedszkolną w 3 Zespołach Wychowania 

Przedszkolnego (w Gąskach, Babkach Oleckich i Judzikach) – bez zmian. 

-  w Przedszkolu przy ul. Zielonej zorganizowanych będzie 8 oddziałów przedszkolnych  

dla 195 dzieci (w tym 1 integracyjny i 1 oddział popołudniowy). Przedszkole dysponuje 

jeszcze wolnymi miejscami do oddziału popołudniowego. 

 

 Dnia 20 sierpnia br. odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół  

w Judzikach. Od 1 września br. funkcję dyrektora szkoły będzie pełnić Pani Beata 

Prześniak. 

 W dniu 24 sierpnia br. 7 nauczycieli kontraktowych przystąpiło do egzaminu o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Wszyscy nauczyciele uzyskali 

pozytywny wynik z egzaminu. 

 

 do 4 września br. w szkołach, można składać wnioski o udzielenie pomocy finansowej  

na zakup podręczników szkolnych lub materiałów edukacyjnych (tzw. wyprawki szkolnej), 

 do 10 września br. można składać wnioski o przyznanie Stypendium Burmistrza  

za osiągnięcia sportowe, naukowe i artystyczne,  

 do 15 września br. można składać wnioski o stypendia szkolne dla uczniów.   

Druki wniosków oraz bliższe informacje można uzyskać w szkołach oraz w Wydziale 

Edukacji. 

 

 



 10 

 W ROK „MG” zorganizowano liczne wydarzenia kulturalne, m.in.:  

 22. Przystanek Olecko,  

 III Festiwal Jednego Instrumentu,   

 V Olecki Festiwal Teatrów Amatorskich „Chimera”,  

 XVIII Międzynarodowe Mazurskie Spotkania z Folklorem, 

 Swojskie Spotkania,  

 I Oleckie Święto Mleka i Miodu, 

 

 Na obiektach Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku odbył się szereg imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym, wojewódzkim oraz krajowym, m.in.: XV Turniej 

Tenisa Ziemnego o „Wielki Sękacz Olecki”, VI Turniej Koszykówki Ulicznej o Puchar 

Burmistrza Olecka, VIII Ogólnopolski Turniej siatkówki plażowej o Puchar Burmistrza 

Olecka, Pokaz SUMO, Charytatywny Mecz Piłki Nożnej RAP - Reprezentacja Olecka. 

 W czasie wakacji Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku był organizatorem 

Półkolonii Sportowe Lato 2015 (dwa turnusy). 

 W okresie wakacji tj. od 27 czerwca do 10 września 2015 r. z obiektów MOSiR w Olecku 

skorzystało 57 klubów sportowych z Polski i Litwy. Łącznie zorganizowano 77 obozów 

sportowych w różnych dyscyplinach sportu, m.in. pływanie, tenis ziemny, lekkoatletyka, 

piłka nożna, koszykówka, sumo, badminton, piłka siatkowa, sporty walki, piłka ręczna, 

ratownictwo wodne. 

 W dniach 7-13 września odbędzie się Europejski Tydzień Sportu. W ramach imprezy 

zostaną zorganizowane dwa główne wydarzenia promujące aktywność fizyczną  

– pierwsze odbędzie się 8 września i skierowane będzie  do dzieci z gminnych szkół, 

drugie wydarzenie – do wszystkich mieszkańców zaplanowano na 13 września. Podczas 

jego organizacji odbędą się biegi, marsz wyznaczoną trasą oraz taniec będący wizytówką 

festiwalu w całej Europie, do których każdy może się przyłączyć. Liczył na frekwencję 

mieszkańców. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji oraz prezentacja Oleckiej Rady 

Młodzieżowej na temat imprez kulturalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 w dniu 30 czerwca 2015 r. wpłynęło pismo Sołtysa Sołectwa Gąski w sprawie 

informacji międzysesyjnej wygłoszonej przez Burmistrza podczas sesji Rady 

Miejskiej odbytej w dniu 26 czerwca 2015 r. dotyczącej pozyskania przez gminę 

dotacji w wysokości 10 tysięcy zł na realizację projektu inwestycyjnego Plac zabaw 

„Pod gąską”. Odpowiedzi na pismo Burmistrz udzielił w dniu 8 lipca 2015 r., 

 w dniu 2 lipca 2015 r. odbyło się pierwsze posiedzenie Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych, 

 w dniu 3 lipca 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo 

Burmistrza dotyczące realizacji planu zagospodarowania terenu na zapleczu Placu 

Wolności 19-21 w Olecku, 

 w dniu 15 lipca 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek 

osoby fizycznej o rozważenie możliwości nadania nowobudowanej ulicy lub dla Parku 

Sportu i Rekreacji w Olecku imienia Władysława Rymszy. Zgodnie z udzieloną 
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odpowiedzią w dniu 29 lipca 2015 r. w najbliższym czasie nie przewiduje się 

inicjatywy uchwałodawczej w sprawie nadania nazwy nowej ulicy. Natomiast nazwa 

Park Sportu i Rekreacji, powstała w wyniku podjęcia uchwały Nr VIII/57/03 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 29 maja 2003 r. w sprawie zmiany nazwy Parku  

im. Generała Świerczewskiego, w pełni oddaje przeznaczenie oraz sposób 

wykorzystania tego terenu, 

 w dniu 15 lipca 2015 r. na podstawie art. 231 Kodeksu postępowania 

administracyjnego Wojewoda przekazał według właściwości skargę osoby fizycznej  

z dnia 6 lipca 2015 r. na działalność Burmistrza Olecka w sprawie sprzedaży przez 

miasto mieszkań wraz z ułamkowymi częściami gruntu, oddanymi pod zarząd  

dla TBS w Olecku. Na podstawie art. 64 § 2 Kodeksu skierowałem pismo  

o wyjaśnienie, czego dotyczy skarga. Sprawa pozostała bez rozpatrzenia, ponieważ  

we wskazanym terminie osoba fizyczna nie złożyła wyjaśnień, 

 w dniu 17 lipca 2015 r. wpłynęło pismo Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej 

informujące, że w wyniku wyborów do organów V kadencji członkami Rady 

Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej w powiecie oleckim 

reprezentującymi gminę Olecko zostali: Pan Grzegorz Wróblewski oraz Pan Konrad 

Krupiński, 

 w dniu 21 lipca 2015 r. wpłynęła skarga Prezes Zarządu „Olmedica” w Olecku  

na działalność radnego Jarosława Bagieńskiego. Po zapoznaniu się z treścią skargi  

w dniu 21 lipca 2015 r. odpowiedziałem, że obowiązujące przepisy prawa  

nie upoważniają rady gminy do podejmowania działań w przedmiocie oceny 

działalności samorządowej radnego oraz nie przewidują trybu składania  

i rozpatrywania skarg na radnych. Wobec powyższego skargę pozostawiono  

bez rozpoznania, 

 w dniu 22 lipca 2015 r. wpłynęło Zarządzenie Zastępcze Wojewody Warmińsko 

-Mazurskiego z dnia 20 lipca 2015 r. stwierdzające wygaśnięcie mandatu radnej Rady 

Miejskiej w Olecku – Pani Renaty Dunaj, 

 w dniu 30 lipca 2015 r. reprezentował Radę Miejską podczas wizyty gości z Litwy  

i Estonii, 

 w dniu 31 lipca 2015 r. reprezentował Radę Miejską podczas obchodów Święta 

Policji, 

 rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 31 lipca 2015 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

stwierdził nieważność uchwały Nr ORN.0007.50.2015 Rady Miejskiej w Olecku  

z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV 

relacji Gołdap-Olecko na terenie gminy Olecko w części dotyczącej § 11 pkt 3 i pkt 5, 

 w dniu 6 sierpnia 2015 r. w Urzędzie Miejskim w Olecku odbyło się szkolenie  

na temat budżetu obywatelskiego, 

 w dniu 11 sierpnia 2015 r. Burmistrz Olecka przedłożył wyniki konsultacji projektu 

uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków  

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

 w dniach 13, 14 i 17 sierpnia 2015 r. wpłynęły pisma Sołtysa Sołectwa Łęgowo  

w sprawie Zebrania Wiejskiego odbytego w dniu 10 sierpnia 2015 r. W odpowiedzi 

udzielonej 17 sierpnia 2015 r. poinformowałem, że przedmiotowa sprawa zgodnie  

z kompetencją będzie rozpatrzona przez Burmistrza Olecka, 

 w dniu 14 sierpnia 2015 r. Burmistrz przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.130.2015 

z dnia 12 sierpnia 2015 r. w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Olecko za I półrocze 2015 r., informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury, 
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 w dniu 19 sierpnia 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej 

wpłynęły dwa pisma Spółdzielni Mieszkaniowej Lesk w sprawie remontu drogi 

wewnętrznej osiedlowej, wykonania placu zabaw, remontu ulicy asfaltowej od ulicy 

Kościuszki do Osiedla Lesk oraz wykonania chodnika, 

 w dniu 19 sierpnia 2015 r. Burmistrz przedłożył aktualny projekt Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Olecko do roku 2025, 

 w dniu 20 sierpnia 2015 r. do Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo osoby 

fizycznej, na której wniosek przedmiotowe pismo jest dostępne w biurze Rady 

Miejskiej wyłącznie do wglądu radnych i Burmistrza, 

 w dniu 22 sierpnia 2015 r. odbyła się akcja charytatywna na rzecz Klaudii Adameit. 

Dziękował wszystkim zaangażowanym osobom, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku skierowała zaproszenie do wszystkich 

radnych na inaugurację roku szkolnego 2015/2016, która odbędzie się w dniu  

1 września 2015 r., 

 przypominał, że wnioski do budżetu można składać do dnia 15 września 2015 r. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 25 sierpnia 2015 r. odbyły się posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji, 

 27 sierpnia 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 

Radni nie zgłaszali pytań w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Przewodnicząca Oleckiej Rady Młodzieżowej – Olga Wojnowska, Prezes Fundacji Akademia 

Radosnej Twórczości - Agnieszka Śnieżyńska oraz Radna Rady Miejskiej - Justyna 

Cieślukowska  

przedstawiły prezentację na temat imprez kulturalnych. Prezentacja w załączeniu  

do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 4 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

 zapytał, czy w internecie można znaleźć ostateczną wersję koncepcji 

zagospodarowania rzeki i jeziora przyjętą przez Burmistrza i czy Burmistrz planuje 

jeszcze konsultować koncepcję, przedstawić ją mieszkańcom, 

 zapytał o koncepcję ścieżek rowerowych w mieście i gminie, w jaki sposób Burmistrz 

włączy mieszkańców w jej opracowanie, 

 zapytał, kiedy będzie przetarg na usługi opiekuńcze na 2016 rok i jakie będą kryteria 

oraz czy Burmistrz planuje zastosowanie klauzul społecznych przy tym przetargu. 

Ponadto zapytał, czy miasto współpracuje ze spółdzielnią socjalną opiekunek, która 

obecnie powstaje, jeżeli tak, to w jakim zakresie, 

 zapytał, na jakim etapie jest zamiana dróg z powiatem, jaki jest stan prac,  

czy są efekty pracy zespołu, który miał zajmować się tą sprawą, 

 zapytał, czy gmina współpracuje ze Starostwem w zakresie Strategii Rozwoju Miasta  

i Strategii Rozwoju Powiatu, 

 pytanie dotyczy nowego rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej w sprawie 

sklepików szkolnych, czy w Olecku jest dużo takich sklepików i czy ajenci wiedzą  

o przepisach, które wchodzą w życie od 1 września 2015 r. i dotyczą tego, co można 

sprzedawać, 
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 pytanie dotyczy Gminnego Programu Rewitalizacji i Lokalnego Programu 

Rewitalizacji. Zapytał, kiedy będą podjęte prace nad tymi dokumentami. Na podpis 

Prezydenta RP czeka ustawa o rewitalizacji miast. Jest to szansa m.in. dla reaktywacji 

podstawowej funkcji TBS czyli budownictwo społeczne i czynszowe budownictwo 

socjalne,  

 zapytał, kiedy gmina planuje powrócić do wstrzymanych wiosną prac nad studium, 

 zapytał, w jaki sposób będą przebiegać prace nad budżetem obywatelskim, który  

ma funkcjonować od 2017 roku, 

 w związku z informacjami od mieszkańców, że wiele dzieci dostało się do szkół  

w Ełku zapytał, czy gmina planuje podjęcie działań w samorządzie województwa 

w kierunku przywrócenia połączenia kolejowego Olecko-Ełk, 

 podczas posiedzenia Komisji Burmistrz mówił na temat oświetlenia dróg. Zapytał, 

jakie będzie to miało odzwierciedlenie w budżecie, czy zaoszczędzone pieniądze będą 

przeznaczone na inwestycje, czy też na inny cel. To samo pytanie dotyczy zniesienia 

autoopodatkowania gmin od nieruchomości, 

 otrzymał sygnał, że za Powiatowym Urzędem Pracy w Olecku w obrębie ulic Armii 

Krajowej, Sembrzyckiego i Ludowej jest prowadzona działalność gospodarcza  

– wędzarnia, która jest uciążliwa dla mieszkańców. Zapytał, czy gmina może 

doprowadzić do zmniejszenia uciążliwości tej działalności. To samo dotyczy 

warsztatu prowadzonego przy ul. Partyzantów, 

 zapytał, czy do końca bieżącego roku gmina będzie brała udział w konkursach  

na pozyskanie środków zewnętrznych, jeżeli tak, to na jakie przedsięwzięcia. 

 

Radna Renata Dunaj 

 zapytała, czy jest możliwość sprzątania Wiewiórczej Ścieżki w innych godzinach. 

Obecnie prace porządkowe są wykonywane około godziny 8.00, kiedy jest dużo 

rowerzystów. Zwróciła przy tym uwagę, że należy przyciąć wystające gałęzie,  

które utrudniają poruszanie się po ścieżce. Ponadto zapytała, kto sprawuje kontrolę  

nad sprzątaniem rzeki Lega i sprawdza, jaki jest efekt prac. Chodzi o most przy  

ul. Nocznickiego. Zauważyła, że spośród 5 pracowników faktycznie pracowała tylko  

1 osoba, 

 zapytała o możliwość oznakowania miejsc wyznaczonych na kampery. 

Poinformowała, że wniosek w tej sprawie zgłosiła podczas posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

 w związku z tym, że rozpoczyna się rok szkolny zapytała, czy dokonano przeglądu 

technicznego dróg wiejskich, po których będą się poruszać autobusy szkolne. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

 zapytał, czy na polu campingowym są punkty do podłączenia kamperów, 

 zapytał, kiedy zostanie przebudowana stara fontanna, 

 zapytał, kiedy zostanie wykonane odwodnienie i oświetlenie placu przy targowicy  

i czy gmina zdąży to wykonać przed jesiennymi deszczami, 

 zapytał, kiedy zostanie wykonany remont zabytkowej wiaty w parku. 

 

Radna Anna Kaczor 

 zapytała, czy jest możliwość zorganizowania bazy na terenie Olecka dla moderatorów 

pracujących z młodzieżą, gdzie mogliby np. przechowywać swoje rzeczy. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 
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Burmistrz - Wacław Olszewski  

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje udzieli na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 5 – Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 wnioskuje do Rady o umieszczenie w porządku sesji wrześniowej pięciominutowej 

prezentacji wniosków do budżetu dla zainteresowanych prezentacją Klubów Radnych  

i Radnych niezrzeszonych, 

 wnioskuje do Rady o rozpoczęcie prac nad stanowiskami, rezolucjami w sprawach: 

obwodnicy i drogi krajowej nr 65, aby poprawić bezpieczeństwo, gospodarki 

rybackiej na jeziorach w całej gminie, przywrócenia połączeń kolejowych Olecko-Ełk. 

Stosowne propozycje do projektów Klub Radnych OKO prześle do biura Rady 

Miejskiej. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 w odpowiedzi na wniosek dotyczący przyszłych problemów komunikacyjnych  

przy ul. Zamkowej w Olecku otrzymał odpowiedź, że nie będzie takich problemów, 

ponieważ nie było ich podczas zjazdów na Wszechnicy Mazurskiej, a jeśli się pojawią 

to będą wtedy rozwiązywane. Rozmawiał z mieszkańcami i użytkownikami tamtych 

okolic, którzy są odmiennego zdania. W czasie zjazdów ulica była zakorkowana, 

problemy były bardzo duże. Jest takie przysłowie „Lepiej zapobiegać niż leczyć”. 

Wydaje mu się rozsądne pomyśleć nad jeszcze jedną nitką, być może rozpiąć most, 

tym bardziej, że ma być remontowany amfiteatr i będzie to bardzo ruchliwe miejsce,  

a obecnie jest tylko jedna droga, 
 zgłosił wniosek o przegląd zieleni przy drogach gminnych, są miejsca, w których  

do dzisiaj nie był robiony porządek, 

 będąc na wczasach w różnych miejscowościach zauważył szczególną dbałość władz 

gmin o rowerzystów. Nawet w sąsiednich gminach wyznaczane są ścieżki rowerowe  

o długości 100 i 200 metrów, żeby zapewnić bezpieczeństwo rowerzystów. Kolejny 

raz apeluje, aby oznaczyć już wyznaczone ścieżki przy Alejach Lipowych.  

Miał informację, że według przepisów można zrobić ruch rowerowy dwustronny,  

ale kiedy prosił o to otrzymał odpowiedź odmowną, 

 zgłosił wniosek o przyspieszenie prac nad zdjęciem ekranów na obwodnicy, o czym 

była już mowa podczas ostatniej sesji, 

 podczas Przystanku Olecko, w czasie ostatniego koncertu, właściciele ogródków 

piwnych w sposób ostentacyjny kończyli swoją działalność. Bardzo hałasowali, 

niemalże przerwali koncert. Wnioskuje, aby w przyszłym roku, kiedy będzie 

podpisywana umowa, zawrzeć zapisy, które zapobiegną powtórzeniu się takiej 

sytuacji, 

 w związku z tym, że przesuwa się w czasie inicjatywa lokalna zgłosił wniosek,  

aby w rezerwie budżetowej odłożyć 50.000 złotych. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

 ponowiła wniosek z marca b.r. w sprawie komunikacji miejskiej na Osiedle Lesk. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 
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Burmistrz - Wacław Olszewski  

poinformował, że odpowiedzi na wnioski udzieli na piśmie.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych dotyczące 

projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej lub innych osób zainteresowanych chciałby zabrać głos na temat projektów 

uchwał będących przedmiotem obrad sesji. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

Przerwa 5 minut 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) wyboru ławników 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że z dniem 31 grudnia 2015 r. upływa kadencja ławników sądowych. Zgodnie 

z art. 163 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych wybory 

ławników odbywają się najpóźniej w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa 

kadencja dotychczasowych ławników. Liczbę wybieranych ławników na kadencję 2016-2019 

określił Prezes Sądu Okręgowego w Suwałkach. Do Sądu Okręgowego w Suwałkach należy 

wybrać 5 ławników, w tym 1 ławnika do orzekania z zakresu prawa pracy, a do Sądu 

Rejonowego w Olecku 6 ławników oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy  

w Sądzie Rejonowym w Ełku 3 ławników. W wyniku podanego do publicznej wiadomości 

ogłoszenia wpłynęło 5 zgłoszeń kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Olecku. 

Powołany Uchwałą Nr ORN.0007.47.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 26 czerwca 

29015 r. Zespół opiniujący kandydatów na ławników podczas posiedzenia odbytego  

w dniu 10 sierpnia 2015 r. pozytywnie zaopiniował wszystkie kandydatury. Wybór ławników 

zgodnie z obowiązującymi przepisami odbywa się w sposób tajny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poprosił Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników – Pana 

Krzysztofa Fidlera o odczytanie opinii. 

 

Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na ławników – Krzysztof Fidler 

odczytał opinię – treść w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. Zgodnie z zapisami  

§ 55 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej, głosowanie przeprowadzi i wynik ogłosi powołana  

w tym celu 3-osobowa Komisja Skrutacyjna.  

 

W skład komisji weszli: 

- Jarosław Bagieński, 

- Justyna Cieślukowska, 

- Wojciech Leonarczyk. 
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Zapytał wyżej wymienionych radnych, czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu 

Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Innych kandydatur nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zaproponował zamknięcie listy i przyjęcie powyższego składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, Rada przy 18 głosach za  

i 1 wstrzymującym przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej jak wyżej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poprosił o ukonstytuowanie się komisji i przygotowanie kart do głosowania.  W tym czasie 

przedstawił zasady wyboru ławników. Radni otrzymają karty do głosowania, na których 

kandydaci na ławników będą wpisani według kolejności alfabetycznej.  

Do Sądu Rejonowego w Olecku rada wybiera 10 ławników, a kandydatów jest 5.  Warunkiem 

ważności głosu jest postawienie znaku „X” w jednej z kratek obok nazwisk kandydatów. 

Można zagłosować na wszystkich kandydatów. Niepostawienie znaku „X” w żadnej z kratek 

lub postawienie znaku „X” w więcej niż jednej kratce obok nazwiska kandydata, spowoduje, 

że głos oddany na danego kandydata będzie nieważny. Ławnikami zostaną ci kandydaci,  

na których zagłosuje większość radnych biorących udział w głosowaniu.   

Poinformował, iż jest przygotowanych 21 kart do głosowania. W przypadku nieobecności 

któregoś z radnych, jego karta zostanie zniszczona poprzez jej przekreślenie czerwonym 

flamastrem.  

 

Poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie radnym kart do głosowania. Następnie odczytywał 

w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy podchodzili do parawanu i głosowali. 

 

Karty do głosowania radnych: Marii Wandy Dzienisiewicz i Krzysztofa Kempistego zostały 

przekreślone czerwonym flamastrem, ponieważ byli oni nieobecni na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że głosowanie zostało zakończone. Poprosił Komisję Skrutacyjną o przeliczenie 

głosów. W tym celu ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu tajnego głosowania 

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał protokół głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Rejonowego  

w Olecku – treść w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników.   

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Uwag nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.53.2015 

w załączeniu 

 

b) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej  

oraz domu pomocy społecznej 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej postanowieniem z dnia 17 lipca  

2015 r. zarządził wybory do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej, wyznaczając termin głosowania na 25 października 2015 roku. Rada Miejska  

w Olecku, na wniosek Burmistrza, tworzy odrębne obwody głosowania w zakładach opieki 

zdrowotnej i domach pomocy społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich przebywać  

co najmniej 15 wyborców. W związku z tym tworzy się dwa odrębne obwody głosowania:  

w „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a także Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" 

w Olecku-Kolonii. Obwód głosowania w Domu Pomocy Społecznej obejmować będzie 

pacjentów Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie 

opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.54.2015 

w załączeniu 

 

c) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych w szkołach  

i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany podczas posiedzeń Komisji. 

Autopoprawką w tabeli wprowadza punkt 10 „Nauczyciel prowadzący zajęcia dla grupy 

dzieci pięcioletnich w oddziale przedszkolnym przy szkole podstawowej lub innej formie 

wychowania przedszkolnego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja nie opiniowała projektu uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych 

przez Gminę Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych 

przez Gminę Olecko. 

 

 



 19 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.55.2015 

w załączeniu 

 

d) zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 2005 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w dotychczasowych zapisach uchwały występuje podział dotyczący 

kwalifikowania osób do przydziału i wynajmu lokali mieszkalnych na czas nieoznaczony  

w zależności od wysokości uzyskiwanych dochodów, na gospodarstwa domowe 

jednoosobowe i wieloosobowe. Do wynajęcia lokalu na czas nieoznaczony kwalifikują się 

osoby, których średni miesięczny dochód (z ostatnich 12 miesięcy) na jednego członka 

gospodarstwa domowego nie przekracza 150% kwoty najniższej emerytury w gospodarstwie 

jednoosobowym i 100% tej kwoty w gospodarstwie wieloosobowym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 

2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 

2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.56.2015 

w załączeniu 
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e) pozbawienia kategorii drogi gminnej 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w dniu 9 lipca 2015 roku weszła w życie ustawa o zmianie ustawy  

o drogach publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 870), która przewiduje min., że dawne drogi 

krajowe zastępowane przez drogi ekspresowe czy obwodnice nie będą otrzymywać  

jak dotychczas kategorii drogi gminnej, a będą zaliczane do dróg wojewódzkich.  

W znowelizowanej ustawie przewidziano również regulacje pozwalające gminnym 

jednostkom samorządu, które na mocy art.10 ust. 5 ustawy o drogach publicznych  

w dotychczasowym brzmieniu, przejęły z mocy prawa przedmiotowe odcinki dróg,  

na ich przekazywanie samorządom wojewódzkim. Wobec powyższego starodroże od Sedrank 

przez ul. Gołdapską, Wojska Polskiego i szosę do Ełku będzie przekazane Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.57.2015 

w załączeniu 

 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności w Olecku 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany podczas posiedzeń Komisji  

i dotyczy terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności 

w Olecku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem 

Wolności w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 

1 Maja i Placem Wolności w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.58.2015 

w załączeniu 

 

g) zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 2010 roku  

w sprawie emisji obligacji komunalnych 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na podstawie Uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia  

27 maja 2010 roku zostały wyemitowane obligacje komunalne na łączną kwotę 23.300.000 zł,  

w 8 seriach, z terminem wykupu w poszczególnych latach do 2022 roku włącznie. Przyjęta 

przez Radę Miejską w Olecku Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Olecko obejmuje 

okres do 2024 roku. Przedstawiony projekt uchwały, zmieniający uchwałę w sprawie emisji 

obligacji komunalnych, pozwoli na zmianę dat wykupu wyemitowanych obligacji  

z dostosowaniem do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015 - 2024.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku 

z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

17 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku  

z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.59.2015 

w załączeniu 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015 - 2024 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2015-2024 dokonuje się następujących zmian: 

 

1. W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” 

a) w 2015 roku zwiększa się dochody ogółem o 786.384,93 zł, w tym z tytułu dotacji 

i środków przeznaczonych na cele bieżące – 631.759,93 zł, dotacji na inwestycje  

– 20.000 zł, subwencji ogólnej – 93.649 zł, 

b) w 2015 roku zwiększa się wydatki ogółem o 786.384,93 zł, w tym bieżące  

o 658.182,93 zł na zadania własne i zlecone oraz majątkowe o 128.202 zł, w tym 

na zadania inwestycyjne własne 100.802 zł oraz wydatki majątkowe w formie 

dotacji – 27.400 zł. 

2. W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF” dokonuje się zmian: 

wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla gminy 

Olecko” w ramach zadań związanych z ochroną środowiska z planem nakładów 

finansowych 50.000 zł, w tym w 2015 roku – 5.000 zł, w 2016 roku – 45.000 zł. 
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Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2015 – 2024 była omawiana podczas posiedzeń Komisji. 

W wyniku zmiany przeznaczenia kwoty 10.000 zł zmniejszając wpłatę na Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej a zwiększając w planie Urzędu Miejskiego na wydatki 

inwestycyjne na zakup kamery termowizyjnej, w informacjach uzupełniających dokonuje się 

również tych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2015 – 2024. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2015 – 2024. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.60.2015 

w załączeniu 

 

i) zmiany budżetu gminy na 2015 rok 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że plan dochodów i wydatków ogółem zwiększa się o kwotę 117.109 zł. 

Szczegóły były omawiane podczas posiedzeń Komisji. 

Autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2015 rok  

w planie wydatków zmniejsza się plan wydatków  inwestycyjnych o 10.000 zł  

na zaplanowanej wpłacie na państwowy fundusz celowy - Fundusz Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup kamery termowizyjnej (KP PSP). Zwiększa się 

plan wydatków inwestycyjnych w Urzędzie Miejskim o 10.000 zł z przeznaczeniem na zakup 

kamery termowizyjnej. W wyniku zmiany przedsięwzięcia z funduszu sołeckiego JUDZIKI, 



 24 

zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowy zatoki postojowej w Judzikach  

– projekt”  na nazwę „Poszerzenie drogi gminnej w Judzikach - projekt”.                         

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2015 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.61.2015 

w załączeniu 

 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację przebudowy dróg 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z wnioskiem  

o współfinansowanie w 2015 r. zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w gminie 

Olecko. Zadania realizowane byłyby ze środków własnych samorządów w udziale 50:50. 

Wsparcie finansowe przez Gminę Olecko pozwoli na zrealizowanie zadań, które w znacznym 

stopniu poprawią infrastrukturę drogową w gminie. Udział gminy w kosztach inwestycji: 

-chodnik ul. 11-go Listopada - 11 000,00 zł, 

-chodnik ul. Kopernika - 28 000,00 zł, 
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- ul. Kamienna i Przytorowa - 193 900,00 zł, 

- chodnik w Lenartach - 17 500,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu  

na realizację przebudowy dróg. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację przebudowy dróg. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.62.2015 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Sołtys Sołectwa Zajdy – Krzysztof Klimaszewski 

zapytał, kiedy zostanie poprawiony odcinek drogi po rajdzie w Zajdach. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że praktycznie wszystkie drogi po rajdzie zostały wyremontowane. Sprawdzi 

stan drogi w Zajdach, jeśli nie została poprawiona, w przyszłym tygodniu  

będzie to wykonane. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. 

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


